
Dagsorden for møde i Samarbejdsforum den 16. august 2023 kl. 19.00  

 

1. Valg af dirigent 

2. Godkendelse af referat fra mødet d. 10/5 2023 

3. Siden sidst    

Orientering fra de forskellige grupper 

Seniorgruppen 

Flaggruppen  

Cykelgruppen.  

Børnegruppen.  

Folkekøkken 

Holtugkoret 

Sommerfesten 

4. Siden sidst – Orientering fra foreningerne: 

Borgerforeningen.  

Forsamlingshuset.  

Lodsejerne 

Strandforeningen.  

Menighedsrådet 

Havnen 

Vandværket 

5. Indkomne forslag 

6. Økonomi 

7. Næste mødeindkalder 

8. Evt. 

 

Referat: 

Tilstede  Villy, Hans  og Helle.  

Afbud fra Flaggruppen, Strandforeningen, Havneforeningen, Menighedsrådet og 

lodsejerne. 

Ad 1. Helle blev valgt som dirigent og referent. 

Ad 2. Referat fra d. 10.05.2023 blev godkendt 

Ad 3. Siden sidst. Orientering fra grupperne. 



a) Seniorgruppen Det ser ud til at problemerne med vandet er løst, efter at Villy 

har mødt ingeniøren fra Materialegården. Vandet kan styres via rør i afløb, 

som vendes alt efter vandstanden. 

Den nye bro er bygget og vil blive etableret, arbejdet er forsinket pga. 

vejrforholdene. 

Der bliver bygget en brændehæk, der er forslag om at bygge en til 

forsamlingshuset, så brændet kan komme ud af ”depotet”, og der kan blive 

plads til opbevaring af ekstra dele til teltet, mm. 

 

b) Flaggruppen. Ros til flaggruppen for at sikre korrekt flagning og opfølgning på 

Facebook. 

c) Cykelgruppen har haft en tur til Jungshovede, med lækker fællesbuffet, der er 

plads til flere aktive cykelister. 

d) Børnegruppen Sankthansfesten havde knap så stor deltagelse som tidligere, 

der vil blive gjort mere reklame for arrangementet til næste år. 

e) Folkekøkkenet. Fortsætter som det plejer, der er stor tilslutning , stegt flæsk 

kan vi spise hjemme  , de 4 datoer for efteråret vil blive annonceret snart. 

f) Holtugkoret intet nyt 

g) Sommerfesten holdes den 19.8. Der er pt. Tilmeldt ca. 100 til spisning, der 

arbejdes på højtryk, for at få det hele til at klappe. Der er købt 40 stole mm. 

Så der skal ikke slæbes så meget, det ser ud til det bliver nemmere at få det til 

at glide. Borgerforeningen har ydet kr. 2.000, - i tilskud til festen. 

a) Borgerforeningen: Har nu 117 medlemmer. Låncentralen er etableret, der er 

indkøbt telt, stole og borde, brændeflække mm.     

Der arbejdes på at der også kan komme gang i en genbrugscentral. 

b) Forsamlingshuset: Økonomien er stadig presset, der lovning fra 

borgerforeningen om huslejebetaling i samme størrelse som tidligere år.   

Vandhuset trænger til en del renovering/vedligehold, der efterlyses frivillig 

arbejdskraft.  

Mette og Lone har fået udarbejdet et renoveringsskitseprojekt i samarbejde 

med landsbykoordinator Jacob, som skal fremlægges. Skitseforeslag 

vedlægges, interesserede er velkomne med forslag og ideer , og 

tilkendegivelse om lyst til at deltage i arbejdet. 

c) Lodsejerne har tilbudt forsamlingshuset at de kan overtage ejerskabet af 

byens flagstang. 

d) Strandforeningen afbud 



e) Menighedsrådet  afbud 

f) Havnen afbud 

g) Ad 5 indkomne forslag. Ingen forslag. 

Ad 6 Økonomi vedlægges som bilag 

Ad 7 næste mødeindkalder bliver i strandforeningen d. 24.10. kl. 19.00. 

 

 


